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V teh mesecih se je pri nas marsikaj zgodilo. Začel se je postopek likvidacije mehano, ki pa 
ima veliko pomankljivosti, zato je sindikat prijavil vse terjatve delavcev, ker delodajalec ne 
želi sodelovati in se dogovarjati. 
 
V večini podjetji se je začelo pomankanje dela, kar ima za posledico pritiske na zniževanje 
pravic zaposlenih.  
 
V Lami Dekani so napovedali skrajševanje delavnega časa z zniževanjem plač, kar je sindikat 
zavrnil. Cimos je sel na prerazporeditev delavnega časa, kot tudi družbe v sestavi 
Kovinoplastike. V Liv Kolektorju so predlagali spremembo PKP, na pogajanjih je bila tudi 
Lidija Jerkič in Albert Vodovnik. V Livarni Komen smo začeli postopek sklepanja PKP, 
Alukomen Oprema je napovedala začetek odpuščanja, sestanek je bil z vodstvom okoli načina 
in kriterijev. V TTN smo imeli srečanje z direktorjem, ki pa je izvenelo bolj kot 
prepričevanje, da se je potrebno pogovarjati in dogovarjati. V teh mesecih smo imeli dve seji 
Regijskega odbora, kjer smo se dogovorili in seznanili predsednike z načini in možnostmi 
delodajalcev po skrajševanju polnega delovnega časa in predstavili mnenja in obrazce s strani 
SKEI Slovenija. V regiji je zaznati zniževanje potrebe po delavcih, odpovedih najetih 
delavcev in delavcev za določen čas. 
 
V začetku 2009 pričakujemo veliko potrebo po dogovarjanju z podjetji, kako prebroditi 
nastale težave. 
 
Večina podjetji v regiji, kjer imamo sindikat je napovedala drastično zniževanje naročil in 
posledično tudi delovne sile. 
 
                                                                                                                   Sekretar 
  
                                                                                                                 Ristič Sašo 
 


